

المعلومات الشخصية

اسماء علي عبد الحسين الزبيدي	الاسم
مدرس دكتور	اللقب العلمي
11-5-1987	تاريخ الميلاد
انثى	الجنس
عراقية	الجنسية
متزوجة	الحالة الزوجية
معلومات الاتصال	
dr. samaaali@uomustansiriyah.edu.iq	البريد الالكتروني
07713318838	الهاتف
العراق	البلد
جامعة الاسراء الاهلية /كلية الادارة والاقتصاد – قسم المحاسبة 2013- 2023	مكان العمل السابق
الجامعة المستنصرية / كلية الادارة والاقتصاد – قسم ادارة الاعمال ابتداء من 2023	مكان العمل الحالي
التحصيل الدراسي	
بكالوريوس ادارة اعمال – 2009 – التسلسل التاسع على القسم –كلية الادارة و الاقتصاد \جامعة بغداد	الدرجة
ماجستير ادارة اعمال – التخصص الدقيق : ادارة تسويق – 2012 كلية الادارة و الاقتصاد \جامعة بغداد	
دكتوراه ادارة اعمال – الجامعة المستنصرية ، التخصص الدقيق ادارة تسويق 2019	
<ul style="list-style-type: none"> ● حاصل على شهادة مشاركة من فريق التوعية المدنية العراقية 2007 ● ممارسة العمل الاعلامي – بصفة محررة خارجية منذ اب 2007 الى 2021 في جريدة الصباح ، مجلة الشبكة العراقية ● حاصل على شهادة التدريب الدولي (TOT) 2020 ● المشاركة في دورة تأهيلية حول استراتيجيات التعليم الحديث في كلية المأمون 2012 ● حاصلة على شهادة طرائق التدريس من جامعة بغداد/ كلية ابن رشد 2013 ● 11 سنة في مجال التعليم ● اجتياز اختبار صلاحية التدريس من قبل اللجنة العلمية في كلية الاسراء الجامعة 2014. 	الشهادات و المؤهلات

- حاصلة على 20 كتاب شكر وتقدير
- المواد التي تم تدريسها : ادارة الانتاج والعمليات ، اساليب البحث العلمي ، مبادئ الادارة ، ادارة التسويق ، اخلاقيات المهنة ، حوكمة الشركات ، التجارة الالكترونية
- مشاركة في تأليف كتاب ادارة التسويق 2014
- مشاركة في تأليف كتاب ادارة التسويق اسس ومفاهيم معاصرة 2015.
- مشاركة في تأليف كتاب ادارة التسويق اسس ومفاهيم معاصرة 2022.
- البحوث المنشورة 7
- المؤتمرات المشتركة بها(2)

PERSONAL INFORMATION	
Name:	Samaa Ali Abed Alhussien AlZubaidi
Birth Date:	11-5-1987
Gender:	FEMALE
Nationality:	IRAQI
Marital Status:	Married
CONTACT INFORMATION	
E-Mail:	Dr. Samaaali@uomustansiriah.edu.iq
Mobile:	07713318838
Country:	IRAQ
Previous place of work	Al-Isra Private University / College of Administration and Economics - Department of Accounting 2013-2023
Current place of work	Mustansiriya University / College of Administration and Economics - Department of Business Administration starting in 2023
Degree	<p><i>BSc. business administration (2009) , University of Baghdad /Administration and Economics</i></p> <p><i>MSc. business administration (2012), University of Baghdad /Administration and Economics</i></p> <p><i>PHD business administration (2019) Mustansiriya University / College of Administration and Economics - Department of Business Administration</i></p>
Specific Specialization	<i>Marketing management</i>
SKILLS	
Languages	<p><i>Arabic mother language</i></p> <p><i>English good</i></p>
Certificates and qualifications	<p><i>Obtained a certificate of participation from the Iraqi Civic Awareness Team 2007</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <i>• Practicing media work - as an external editor from August 2007 to 2021 in Al-Sabah newspaper, the Iraqi Network magazine.</i> <i>• Obtained the International Training Certificate (TOT) 2020</i>

- *Participation in a qualifying course on modern education strategies at Al-Mamoun College 2012*
- *She holds a teaching methods certificate from the University of Baghdad/Ibn Rushd College 2013*
- *11 years in the field of education*
- *Passing the teaching suitability test by the Scientific Committee at Al-Isra University College 2014.*
- *Obtained 20 letters of thanks and appreciation*
- *Subjects taught: production and operations management, scientific research methods, management principles, marketing management, professional ethics, corporate governance, electronic commerce.*
- *Participated in writing the book Marketing Management 2014*
- *Participated in writing the book Marketing Management, Contemporary Foundations and Concepts, 2015.*
- *Participation in writing the book Marketing Management, Contemporary Foundations and Concepts, 2022.*
- *Published research 7*
- *Participated in conferences (2)*